
Veřejná diskuze 

JAKOU CHCEME ŠKOLU 
VE VINOŘI? 

 

Předvolební diskuze o současnosti 

i budoucnosti vinořské školy se zástupci 

a zástupkyněmi subjektů kandidujících 

do komunálních voleb.  

Diskuzi moderuje Tomáš Feřtek z EDUin. 

Kde: Mariapoli (Mladoboleslavská 667)  

Kdy: v pondělí 6. října od 19.00 

Přijďte i vy diskutovat o budoucnosti vinořské školy! 

Z důvodu omezené kapacity místnosti 
prosím předem nahlaste svou účast:  

skolavevinori@seznam.cz 

 



Zkrácený odkaz na facebookovou skupinu: riz.cz/w1x1w 


